
Udkast til referat af bestyrelsesmøde den 27.september 2023 

Tilstede: Ulrik, Peer, Ib, Anne, Ida 

Fraværende: Sultan 

Mødeleder: Ulrik 

Referent: Ida 

 

Dagsorden 

1) Bordet rundt 

2) Økonomi opdatering 

3) Status på havesalg 

4) Status på lugedage 

5) Status på foreningens pc og printer 

6) Status på udvalgenes arbejde 

7) Klagesager 

8) Andre henvendelser fra medlemmerne 

9) Igangværende opgaver, a – lågerne 

                                           b – pil og høje træer 

                                           c – dræn 

                                           d – udslagskumme 

                                           e – hæk 

10) Eventuelt 

11) Næste møde den 25. oktober. 

 

Ad 1) Sommerfesten blev ikke til noget i år. Spørgsmål om det afsatte beløb kan bruges til næste år? Dette   

må tages op på generalforsamling. 

Ad 2) Bilag for udgifter til møder og lugedage indsamles og godkendes. 

Det aftales, at de 500 kr pr have til udslagskummen opkræves nu til indbetaling inden 1. december. Dette 

følger beslutningen på sidste generalforsamling. Hvis opkrævningen skulle vise sig at være overflødig, vil 

havelejen til næste år blive sat tilsvarende ned. 

Ad 3) Mange haver har skiftet hænder i år. Proceduren omkring haveformidling er drøftet igen. 

Ad 4) Lugedagene har fungeret godt, også sidst med oprydning i have 1. Alle fliserne er nu afhentet. 

Næste lugedag er søndag den 15. oktober. 

Ad 5) Det aftales at købe ny pc, da de gamle ikke på lovlig vis kan åbnes på grund af manglende password. 

Om de gamle pc-er skal gemmes må besluttes på næste generalforsamling. 

Ad 6) Arbejdsgruppen om nye ordensregler der kan sikre at forskellige former for havehold kan trives side 

om side er i gang. Alle der har lyst til at være med er velkomne. 



Ad 7) Der er modtaget en klage fra hallerne om fund af toiletpapir i skoven. Anne vil tale med de 

medlemmer, der menes eventuelt at kunne have et ansvar.   

En havelejer har klaget over nabolarm, utilstrækkelig opfølgning fra bestyrelsens side og har lagt op til  

kompensation fra foreningen for vanskeligheder med at sælge til prisen. Bestyrelsen har svaret at vi mener 

at der er fulgt op på alle skriftlige klager og at haveforeningen ikke kan indgå i en drøftelse af 

kompensation.   

Ad 8) Der er blevet spurgt om, hvornår der lukkes for vandet. Dette er planlagt til 27.oktober men kan 

rykkes frem, hvis der bliver udsigt til frost. 

Ad 9) – låger: Smeden kontaktes igen med henblik på udskiftning af dorner.                                                                                          

- Dræn: Der er ikke problemer med dræn nu 

- Udslagskumme: Tilbuddene er endnu ikke i hus trods gentagne rykkere, men gravearbejdet 

forventes påbegyndt inden 1. april 2024. 

- Hæk: Punktet blev ikke færdigbehandlet 

- Træer: Der haves tilbud på fældning af 2 birke ved dræn for 10.000 kr. Ulrik vil kontakte 

træfældningsfirma. 

 

 

 

 


